



Two

②



22<sup>nd</sup> September 2017

## Update on Temple Primary School becoming an Oasis Academy

Dear Parents & Carers,

We hope that you have had a good summer holiday with your families and that the new term has started well with your children enjoying learning lots of new things.

As you know, earlier this year, we started the process for Temple Primary School to become an Oasis Academy. On the 28<sup>th</sup> June we met with the children, parents & carers, staff and members of the community in a number of information meetings where we answered key questions people had and shared our vision for the future.

We have now received the Academy Order This is an official document signed on behalf of the Secretary of State for Education confirming that Temple Primary School can become an Oasis Academy.

Over the coming months we will be working closely together with a number of organisations including Manchester Council to ensure the conversion process goes smoothly. Our goal is that we will be able to complete the process before the Easter holiday with a likely date of conversion 1<sup>st</sup> February 2018.

We will continue to keep you updated on key milestones through this process and would like to thank you for all your support so far through this exciting process.

Yours faithfully,

*S. Talib*

**Shaghafta Talib**  
Head Teacher  
Temple Primary School

*PS Beaumont*

**Philip Beaumont**  
Regional Director  
Oasis Community Learning

*E Haddock*

**Elizabeth Haddock**  
Chair of Governors  
Temple Primary School



الجدير في مدرسة تمبل لتصبح أكاديمية أريسي

اغزاف أولياء الأمور

نأمل ان تكونوا قضيتم عطلة صيف ممتعه وان تكون الفترة الدراسية الاولى قد برات بشكل جيد مع اطفالكم .

كما تعلمون في بدايه العام تم تحويل مدرسة تمبل الابتدائيه الى أكاديمية تعليميه في 28 يونيو اجتماعنا نحن مع اولياء الامور ونخبه من أعضاء المجتمع للأجابه على بعض الاسئله الهامه لديكم وكذلك مواصلة مشاركتكم لنا لرؤيتنا المستعبله .

كان وصول أمر الأكاديمية لنا هو خطوة مشيرة ورثيقه رسميه وقعت نيابه عن وزير الدوله للتعليم الذي أكد انه بالامكان ان تصبح تمبل مدرسة أكاديمية .

على مدى الاشهر المقبله سوف نعمل بشكل وثيق مع عدد من المؤسسات بما في ذلك مجلس مدينه مانشستر لضمان عمليه التحويل بسلاسه وهدفنا هنا هو ان تكون قادرين على اكمال عمليه التحويل قبل عيد الفصح والمرجح ان يكون تاريخ هو الأول من فبراير 2018 .

وسوف نستمر في اطلاعكم على كل جديد في هذه العمليه وأود ان اشكركم على كل ما تبذلونه من دعم حتى الآن من خلال هذه العمليه المشيريه

المخلصه

السيدة طالب  
مديرة المدرسة

قييب بومنت

البيزيت هادوله